
www.raadzaamschagen.nl 
Op deze website komt straks alle informatie over de gemeenteraad en de raadsleden van Schagen te staan. Wie 
zijn ze, wat doen en vooral hoe kom je met de raad in contact. De site is de basis van waaruit verdere 
communicatiemiddelen in een juiste mix worden ontwikkeld. Samen hebben ze 1 doel: de zichtbaarheid en 
bekendheid van de raad en raadsleden van de gemeente Schagen vergroten.  
 
werkzaamheden tot nu toe: 
- de plannen zijn gepresenteerd aan de commissie communicatie en verder uitgewerkt 
- de huisstijl is klaar en wordt op dit moment doorgevoerd in de middelen die nu worden ontwikkeld 
- het ontwerp voor de site is klaar en achter de schermen wordt de site op dit moment gebouwd 
- op de homepage van de site komt een animatie die uitlegt wat de raad doet, aan deze animatie is de afgelopen 
weken gewerkt en ze is bijna klaar 
- er is een concept sitemap voor de site en er wordt input verzameld om de teksten te kunnen schrijven 
 
- op de site krijgt elk raadslid, net als nu, een eigen plek. Hier staat een foto, een link naar de fractie website (of 
facebookpagina), maar ook een stukje (persoonlijke) tekst: 

 
- de foto’s worden anders dan anders. Geen standaard portret in het gemeentehuis, maar een portret op 
een plek in de gemeente die bijzonder of dierbaar, of heel goed past bij het raadslid. Een speciale plek die 
dicht bij diegene en/of de partij staat of gewoon een plek waar hij of zij vrolijk van wordt.  
 
- ook de (persoonlijke) teksten worden anders. De raadsleden schrijven deze niet zelf, ze worden 
opgetekend aan de hand van een kort interview. Wat drijft jou? Waarom ben je raadslid geworden? Wat 
vind jij het mooiste aan de gemeente Schagen? Heb je nog nevenfuncties? En wat doe je het liefste in je 
vrije tijd? Zijn een aantal voorbeeldvragen. Het antwoord op deze vragen geeft mensen een beeld van wie 
ze zijn. Een cultuurliefhebber, of juist een sportfanaat. Het zegt immers veel over waar iemand voor staat. 

 
Op dit moment wordt er een planning gemaakt. In de maand september zullen alle raadsleden gefotografeerd 
worden. Tijdens het maken van de foto vindt ook het interview plaats. De welbekende twee vliegen. 
 
- tot slot is er een overleg ingepland met Ans Heijne om de afdeling communicatie in te lichten over de plannen en 
op een paar punten te betrekken bij de uitvoering. 
 

   
 

 

 


